
Zápisnica č. 1/2009 
z  rokovania vedenia STU dňa 12. 1. 2009 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, František Janíček, Dušan Petráš, Ján Kalužný, Robert 

Redhammer, Milan Žalman, Helena Žideková, Pavel Timár, František 
Ohrablo, Ingrid Mokošová 

 
Neprítomní:  Maroš Finka 
 
Program: 

Kontrola plnenia úloh 
1. Stav prípravy Plesu STU (pror. Petráš, prof. Ohrablo) 
2. Stav KIB za rok 2008 (pror. Petráš) 
3. Vyhodnotenie zahraničných pracovných ciest za rok 2008 (pror. Petráš) 
4. Vyhodnotenie prípravy projektov Centier excelentného výskumu zo ŠF a návrh 

zabezpečenia realizácie (pror. Redhammer) 
5. Rozličné 
 
Predložené písomné materiály: 
1) Scenár 3. Reprezentačného plesu STU a ALUMNI klubu STU 16.1.2009-Incheba, EXPO 

Aréna (pror. Petráš) 
2) Stav KIB za rok 2008 (pror. Petráš) 
3) Vyhodnotenie zahraničných pracovných ciest za rok 2008 (pror. Petráš) 
4) Vyhodnotenie prípravy projektov Centier excelentného výskumu zo ŠF a návrh 

zabezpečenia realizácie (pror. Redhammer) 
5) Návrh na zapojenie STU – Univerzitného technologického inkubátora do programu 

„Microsoft BizSpark“ (pror. Redhammer) 
 
 
K bodu 1 Stav prípravy Plesu STU (pror. Petráš, prof. Ohrablo) 
  
Pror. Petráš: Uviedol základné informácie o pripravovanom plese STU, orientačne je 

prihlásených cca 600 účastníkov. Predseda organizačného výboru prof. 
Ohrablo informoval podrobnejšie o programe plesu a organizačných 
podrobnostiach.  

Rektor Báleš: Navrhol v Čl. 1 ods. 3 ukončiť text za slovami „v pracovnom pomere“. 
Predseda AS 
STU Žalman: 

Konštatoval, že v návrhu chýba kto a kedy navrhuje garanta ŠP. Ďalej je 
potrebné ošetriť právomoci garanta a vedúceho pracoviska. 

 
Stanovisko V-STU č. 1/1/2009  
Vedenie STU berie na vedomie informácie o stave zabezpečenia Plesu STU. 
 
 
K bodu 2 Stav KIB za rok 2008 (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil písomný materiál a informoval o aktuálnom stave KIB a jeho 

prepojenia do AIS STU ako aj napĺňanie jednotlivých modulov. Navrhol 
materiál predložiť aj na rokovanie KR STU. Keďže ešte nedošlo k úplnému 
preklopeniu informácií z KIB do AIS navrhuje KIB ešte ponechať. 
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Pror. Kalužný: Uviedol, aký je stav na Mendelovej univerzite v Brne, ktorá je dodávateľom 
AIS na STU. Kvôli personálnym problémom sa veci omeškávajú. 

 
Stanovisko V-STU č. 2/1/2009  
Vedenie STU berie na vedomie informácie o KIB a stave jeho prepojenia na AIS STU. 
 
Úloha V-STU č. 1/1/2009 
Rektor STU ukladá zabezpečiť, aby projekt KIB bol integrovaný do AIS ako aj nového EIS 
na STU. 
Z: Prorektor Finka 
T: 26. 1. 2009 
 
 
K bodu 3 Vyhodnotenie zahraničných pracovných ciest za rok 2008 (pror. 

Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil písomný materiál s kompletným výpisom zahraničných ciest 

realizovaných v roku 2008 vrátane finančných nákladov na ne a zdrojov, 
z ktorých boli financované. Je treba počítať s nárastom ZPC v súvislosti 
s dvoma novými ústavmi, ktoré pôsobia na rektoráte STU. Navrhol 
publikovať správu v časopise Spektrum o všetkých ZPC súvisiacich 
s reprezentáciou STU v zahraničí. 

 
Uznesenie V-STU č. 1/1/2009 
Vedenie STU schvaľuje vyhodnotenie zahraničných pracovných ciest v roku 2008 a finančné 
prostriedky na tento účel vynaložené. 
 
 
K bodu 4 Vyhodnotenie prípravy projektov Centier excelentného výskumu 

zo ŠF a návrh zabezpečenia realizácie (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer : 

Informoval o počte schválených projektov pre jednotlivých žiadateľov. 
V Bratislave STU získala 4 projekty, mimo Bratislavy 2 projekty. Okrem toho 
STU je partnerom v ďalších 5 schválených projektoch. Prebehlo už stretnutie 
s koordinátormi projektov. Je potrebná aj centrálna administrácia projektov, 
hlavne pokiaľ ide o verejné obstarávanie a financovanie projektov. 
Zastrešovať to má Výskumné centrum STU. Potrebné spolufinancovanie sa 
predpokladá z prostriedkov STU. 

Pror. Janíček : Upozornil na dôležitosť a čistotu verejného obstarávania, treba urobiť časový 
plán, ktorý projekt kedy čo bude obstarávať. Financie projektov sú väčšinou 
investičné.  Rovnako je potrebné dať pozor na neoprávnené výdavky projektu.

 
Uznesenie V-STU č. 2/1/2009 
Vedenie STU súhlasí s uvoľnením prostriedkov z predaja majetku na spolufinancovanie 
schválených projektov centier excelentnosti a na predfinancovanie výdavkov týchto 
projektov. Centrálne riadenie projektov bude za STU zabezpečovať riaditeľ Výskumného 
centra STU. 
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Úloha V-STU č. 2/1/2009 
Rektor STU ukladá pripraviť plán verejného obstarávania pre všetky projekty na fakultách 
STU a súčastiach STU. 
Z: Prorektor Janíček 
T: 26. 1. 2009 
 
 
K bodu 5 Rozličné 
 
1) Prorektor Redhammer: 

Predložil písomný návrh na zapojenie STU – UTI do programu „Microsoft BizSpark“. 
Vysvetlil podmienky zapojenia STU, úlohy z toho vyplývajúce, ako aj výhody pre STU 
a pre začínajúce firmy v UTI. 

 
Uznesenie V-STU č. 3/1/2009 
Vedenie STU prerokovalo a s návrhom na zapojenie STU – Univerzitného technologického 
inkubátora do programu „Microsoft BizSpark“ ako „BizSpark Network Partner“. 
 
2) Prorektor Janíček: 

− Informoval o rokovaní v Banskej Štiavnici o to, čo by STU mohla reálne umiestniť 
do tohto mesta za účelom rozvoja VŠ v Banskej Štiavnici. 

− Informoval ústne o výzve na veľký celonárodný projekt z MŠ SR na obnoviteľné 
zdroje energie na Slovensku. 

 
3) Prorektor Petráš: 

Otvoril otázku kultúrneho podujatia, ktoré bude venované dňu učiteľov. Rektor STU 
navrhol preskúmať možnosť koncertu v Redute. 

 
 
 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 


